
 

 
 

 

Põlva Põhjakaare Lasteaia hoolekogu koosoleku protokoll nr 5 

 

Koosolek toimus 15.08.2024  

Koosolek algas kell 17.30 ja lõppes kell 18:15 

Koosolekut juhatas esimees: Alo Aarla 

Protokollis: Kadri Kiho 

Koosolekust võttis osa 16 hoolekogu liiget:  

1. Alo Aarla (Rasina rühma vanemate esindaja) 

2. Maike Paabut (õpetajate esindaja) 

3. Ariana Eerits (Muumi rühma vanemate esindaja) 

4. Siiri Saks (Tibu rühma vanemate esindaja) 

5. Raili Helandi (Oravakeste rühma vanemate esindaja) 

6. Sirje Avikson (õpetajate esindaja) 

7. Anneli Hilkja (Kauksi rühma vanemate esindaja) 

8. Kaupo Kaskla (Poku rühma vanemate esindaja) 

9. Gerli Puksa (Sipsiku rühma vanemate esindaja) 

10. Janno Solna (Lotte rühma vanemate esindaja) 

11. Kairi Vaarask (Päikesepõnnide rühma vanemate esindaja) 

12. Mari-Liis Haabma (Päikesejänkude rühma vanemate esindaja) 

13. Keidi Rehe (Päikeselillede rühma vanemate esindaja) 

14. Kätlin Suun (õpetajate esindaja) 

15. Kadri Pärli (Tõrukeste rühma vanemate esindaja) 

16. Kadri Kiho (Vanderselli rühma vanemate esindaja) 

17. Katrin Peil (Põlva Põhjakaare Lasteaia direktor) 

Koosolekult puudusid:  

1. Laura-Liis Õnneleid (Kakukese rühma vanemate esindaja) 

2. Marite Kahar (Päikeseliblikate rühma vanemate esindaja) 

3. Keidi Rehe (Päikeselillede rühma vanemate esindaja) 



4. Lauri Vool (Päikeselaste rühma vanemate esindaja) 

5. Steiv Kõiv (Kiisu rühma vanemate esindaja) 

6. Marite Kahar (Päikeseliblikate rühma vanemate esindaja) 

7. Moonika Mägi (Mõmmi rühma vanemate esindaja) 

8. Markus Käo (Pipi rühma vanemate esindaja) 

9. Arne Tilk (Põlva Vallavalitsuse esindaja) 

Päevakord: 

1. Lasteaia töökorraldus 30. augustil, kui toimub personali õppereis. 

2. Rühmades laste arvu suurendamise ettepanek 

● Päikeselapsed (aiarühm) 22 last 

● Päikesepõnnid (aiarühm) 21 last 

● Päikesejänkud (sõimerühm) 16 last 

● Päikeselilled (liitrüh) 20 last 

● Muumi (aiarühm) 21 last 

● Pipi (aiarühm) 21 last 

● Tibu (sõimerühm) 16 last 

● Kiisu (sõimerühm) 15 last 

3. Lasteaia logo tutvustamine. 

4. Kohapeal algatatud küsimused. 

 

Päevakorrapunkt 1 

K. Peil: 30. augustil toimub kollektiivi tööreis Läänemaale, kus külastame lasteaedu, toimub 

koolitus ning õppeaasta eesmärkide seadmine. Valverühmad on avatud, võimalusel palume laps 

koju jätta. 

OTSUSTATI: hoolekogu toetab kollektiivi väljasõitu ühehäälselt. 

 

Päevakorrapunkt 2 

K. Peil tutvustas lastearvu suurendamise ettepanekut. 

Toimus arutelu ja hääletus: 11 poolt, 2 vastu, 3 erapooletu. 

OTSUSTATI: suurendada vastavalt ettepanekule lastearvu rühmades. 

 

Päevakorrapunkt 3 

K. Peil: logo autor on Epp Margna. 



Hoolekogu erinevad liikmed väljendasid nördimust, et logo valimisse polnud ühtegi hoolekogu 

liiget kaasatud ning logo leidmiseks ei korraldatud avalikku konkurssi. 

Päevakorrapunkt 4 

● K. Peil: kõikidele ametikohtadele, v.a. logopeed Moostes, oli kandideerijaid 

● K. Rehe: sooviksin arutada lasteaia ja lapsevanema vahelist koostööd, nt. tagasiside 

saamine lapse päeva kohta. Eliisi sissekanded on hõredad ja rühmiti erinevad. K. Peil: 

palun õppealajuatajatel õpetajatega rääkida sel teemal. 

● K. Rehe: uneaeg vs puhkeaeg/vaikne aeg, kas oleks võimalik lapsi suunata vaiksele 

tegevusele magama sundimise asemel.  

K. Suun: see eeldab, et muudetakse õpetajate tööaega, puhkeajal on rühmas vähem 

töötajaid. 

K. Kaskla: kambavaimus ei lähe keegi lõpuks magama. 

K.Rehe: kas juhtkonna poolt on võimalik midagi muuta? Mõni võtab lapse lõunaajal ära 

lasteaiast, sest sellele lapsele ei sobi lõunauni. 

K. Suun: sellisel juhul peaks ka lapse päev lühem olema. 

K. Peil: tegelikult neid mittemagajaid on hästi vähe. Muutused saavad olla vaid väga 

individuaalsed ning selleks tuleks teha ka ümberkorraldusi - kus saaks laps olla kui teised 

magavad ja kes viibib tema juures? Kõik saab mõelda, aga 100% ei saa kunagi vastu 

tulla. Uuringud, mis väidavad, et laps ei vaja lõunaund on tehtud Euroopas riikides, kus 

lapsed tulevad aeda hiljem ja lähevad juba 14-15 ajal koju. 

● K. Rehe: koostöö kooliga, kas on edasiarenguid? 

K. Peil: suhtlusega ei ole kunagi probleemi olnud. 

● R. Helandi: kuidas mahetoidu prooviaeg läks? 

K. Peil: pole veel täpselt aru saanud, mida võime ja mida mitte. Tegeleme hetkel 

sammhaaval. Mahetootjatel pole stabiilsust, nt ühed kartulid läksid pärast keetmist 

siniseks. 

G. Puksa: kas kaloraaži arvestamine on saanud korda? 

K. Peil: jah, kokad teevad seda programmides, mis paneb kaloraaži paika. 

● S. Saks: kuidas lood jõulupakkide uuendamisega? 

K. Kiho: pole sotsiaalosakonnaga kohtumiseni jõudnud. 

 

Alo Aarla       Kadri Kiho 

Koosoleku juhataja      Protokollija 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

 


